
Zápis z jednání Finančního výboru (FV) ZMČ Brno -  Líšeň

Datum konání: 
Místo konání: 
Přítomen/přítomna:

Omluven/omluvena:
Nepřítomen/nepřítomna:
Hosté:

14.12.2023 17.00 hod.
ÚMČ Brno - Líšeň
I.Kremitovská, L.Belcredi, T.Bláha, P.Jelínek, O.Lupečka, 
R.Sikora, O.Zendulka, M.Chaloupka, J,Knauer Belcredi, J. 
Drbal
Š.Zemanová

starosta B.Štefan, l.místostarosta J.Skotal, za ORF L.Stehlík, 
D.Hakl

1) zahájení, schválení programu, volba ověřovatele

Jednání zahájil předseda FV, přivítal všechny přítomné na místě i se vzdáleným přístupem 
(I.Kremitovská) a konstatoval, že výbor je usnášeníschopný. Přivítán a představen nový člen 
FV P.Jelínek. Předseda otevřel diskuzi k zaslanému návrhu programu jednání -  nebylo návrhů 
na doplnění či změnu.

usnesení: FV schvaluje následující program jednání:

1. Zahájení, schválení programu, volba ověřovatele
2. Rozpočtová opatření č. 19-21/2023
3. Rozpočtové opatření č.22/2023
4. Návrh rozpočtu MČ Bmo-Líšeň na rok 2024
5. Termíny jednání FV v 1 .pololetí 2024
6. Různé

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

Volba ověřovatele -  J. Drbal požádal o návrhy -  navrhl p. L. Belcrediho, který s návrhem 
souhlasí -  nebyl další návrh

usnesení: FV volí p. L. Belcrediho za ověřovatele zápisu

hlasováno: 7 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

2) Rozpočtová opatření ě.19-21/2023

- příchod O.Zendulka

Materiál stručně uvedl J. Drbal a otevřel diskuzi.

M.Chaloupka -  požádal o oddělené hlasování k RO 20 - §6112

I.Kremitovská -  požádala o souhrnnou tabulku ke změnám neinvestičních příspěvků 
školských zařízení v průběhu roku. D.Hakl slíbil dodání.



O.Zendulka -  dotaz na mechanizmus změn těchto příspěvků. D.Hakl -  projednáváno 
s pozvanými řediteli, ti jsou vyzváni k předložení priorit v oblasti oprav a investic 

- příchod J.Knauer Belcredi

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí
§ 6112 rozpočtového opatření č.20/2023, kterým byly přesunuty finanční prostředky ve výši 600 
tis.Kč z položky 5021 na položku 5023

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 2 zdržel se usnesení bylo přijato

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
vzít na vědomí

- rozpočtové opatření ě.19/2023, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle přílohy.
- rozpočtové opatření č.20/2023, kterým se v upraveném rozpočtu zvyšují příjmy a výdaje 

o 20 tis.Kč dle přílohy.
- rozpočtové opatření č.21/2023, kterým se nemění výše upraveného rozpočtu dle přílohy.

hlasováno: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

3) Rozpočtové opatření č.22/2023

Materiál stručně uvedl J. Drbal s tím, že obdobně jako v předchozích letech dochází ke 
snížení nevyužitých finančních prostředků, zejména v oblasti kapitálových výdajů s tím, že 
v plánu je jejich zapojení do R2024 cestou financování, a otevřel diskuzi.

O.Zendulka -  dotaz k pokračujícím investičním akcím ve vazbě na přesun finančních 
prostředků. D.Hakl -  potvrzuje, že pokud akce pokračuje, finanční prostředky se přesouvají 
na stejnou akci.

usnesení:

FV doporučuje Zastupitelstvu městské části Brno-Líšeň
schválit
rozpočtové opatření č.22/2023, kterým se v upraveném rozpočtu snižují výdaje a financování o 
140.782 tis.Kč dle přílohy.

hlasováno: 9 pro, 0 proti, 1 zdržel se usnesení bylo přijato

4) Návrh rozpočtu na rok 2024

Materiál stručně uvedl J. Drbal s tím, že obdobně jako v předchozích letech je předkládán 
návrh rozpočtu deficitní po stránce bilance příjmů a výdajů, ale zapojením nevyčerpaných 
prostředků 2023 formou financování se návrh rozpočtu stává vyváženým. D.Hakl stručně



prezentoval zásadní jeho parametry, uvedl nárůst některých neúčelových dotací, upozornil na 
samostatně uvedené investiční akce, kde je proti 2023 nárůst o cca 70ml Kč. Následně J.Drbal 
otevřel diskuzi:

J.Drbal -  uvítal by k dodanému přehledu investičních akcí informace o jejich aktuálním stavu 
připravenosti či realizace s vazbou na financování. Pan starosta objasnil některé položky po 
stránce jejich aktuálního stavu a předpokladu výše čerpaných finančních prostředků, uvedl 
příklady již vysoutěžených akci.

I. Kremitovská -  dotazy k převodům prostředků na polikliniku Zahradníkova (4,7 + 3,5 
mil.Kč), škola Pohankova ( 3 mil.Kč) - D.Hakl potvrdil, že o převod bylo zažádáno. Další 
dotaz, zda 10% z bytů půjde na jiné investice -  pan starosta sdělil, že ne, že již 6.rokem se 
postupuje stejně

O.Zendulka -  dotaz k fondu polikliniky Horníkova, není plánováno navýšení -  D.Hakl 
objasnil, že teprve v 3/2024 bude známa bilance a pak danou věc lze konkrétně řešit

M.Chaloupka -  dotaz na plán dovybavení sportovišť a dětských hřišť -  1 .místostarosta + 
D.Hakl -  v plánu doplňování potřebných prvků + úprava hřiště Strnadova

O.Zendulka — dotaz k položce nespecifické rezervy -  D.Hakl -  nerozdělené zůstatky z rezortu 
životní prostředí

J. Drbal -  návrh na oddělené hlasování bodu pověření RMČ ke schvalování rozpočtových 
opatření

usnesení:
FV doporučuje ZMČ Brno-Líšeň

schválit rozpočet MC Brno-Líšeň na rok 2024:
- příjmy........................ 294 353,5 tis. Kč
- výdaje.........................  451 261,0 tis. Kč
- financování.................  156 907,5 tis. Kč
- rozpočet peněžních fondů
- plán hospodaření VHČ - DOMY MČ Brno-Líšeň
dle příloh

vzít na vědomí přehled kapitálových výdajů z prostředků MČ Brno-Líšeň na rok 2024

hlasováno: 6 pro, 0 proti, 4 zdržel se usnesení bylo přijato

pověřit Radu městské části Brno-Líšeň, ve smyslu § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 
Sb., o obcích, v platném znění, schvalováním rozpočtových opatření v roce 2024 do částky 
1000000,- Kč a v oblasti přijatých účelových prostředků, které MČ dostává na základě 
rozhodnutí jiných orgánů, v plném rozsahu

hlasováno: 5 pro, 2 proti, 3 zdržel se usnesení nebylo přijato

5) Termíny jednání FV v 1.pololetí 2024



Bod uvedl J.Drbal -  s ohledem na plán zasedání ZMČ navrhuje termíny 22.2.2024, 18.4.2024, 
13.6.2024, a to opět v 17:00 v zasedací místnosti ÚMČ. Pokud by nakonec byly při jednání 
zastupitelstva schváleny jiné termíny jednání ZMČ, operativně bychom na danou skutečnost 
reagovali a termíny upravili.

usnesení:
FV schvaluje tyto termíny jednání FV na 1. pololetí 2024:
22.2., 18.4., 13.6.2024

hlasováno: 8 pro, 0 proti, 0 zdržel se usnesení bylo přijato

5) Různé

J. Drbal -  informuje o své návštěvě u 1 .místostarosty za účelem prověření způsobu kontroly 
dětských hřišť a odstraňování zjištěných nedostatků. Z kontrol jsou zhotoveny řádné 
protokoly, za každý rok jsou dány do kroužkové vazby, na odstraňování zjištěných nedostatků 
jsou nasmlouvány firmy, které též vyhotoví konkrétní protokol a ty jsou opět řádně 
evidovány.

zapsal: J. Drbal ověřil: L. Belcredi


